
Мехмед Брадарић поставио је два делегатска питања и упутио једну 

иницијативу. 

 

Прво питање  упућено је Министарству безбједности БиХ, а гласи: 

 

''Ја сам неколико пута на различитим мјестима и из различитих разлога, ни од кога 

инструиран, питао за статус господина Вјекослава Вуковића, помоћника министра за 

борбу против тероризма, организованог криминала и злоупотребе наркотика у 

Министарству безбједности БиХ, који се након неправоснажне пресуде на казну 

затвора од девет мјесеци вратио на своје радно мјесто. Сада питам и захтијевам 

писмени одговор:   

 

1. На основу којих законских прописа је министар безбједности БиХ донио рјешење о 

повратку Вјекослава Вуковића на свакодневне послове и задатке?  

2. Kако Вјекослав Вуковић може уопште одговарати захтјевима овог веома важног 

мјеста у Министарству безбједности без дозволе за приступ тајним подацима?''  

 

Друго питање упућено је Министарству финансија и трезора Босне и 

Херцеговине и гласи: 

 

„На 13. сједници Дома народа  ПСБиХ, одржаној 29. 02. 2012. године, поставио сам 

сљедеће делегатско питање Управном одбору УИО, Управи за индиректно опорезивање 

и Министарству финансија: У Закону о Буџету институција БиХ за 2007. годину било је 

прописано да се инвестирање граничних прелаза за 2007. годину може вршити из 

прихода по основу коришћења царинских терминала остварених изнад обима прихода 

овог закона, и највише до 5 милиона КМ. Приоритети улагања су гранични прелази 

Босанска Градишка, Горица, Ужљебић. Одлуку о начину и висини улагања  доноси 

УОУИОБиХ. Одговор нисам добио од Министарства финансија  и трезора БиХ - да ли 

су та средства и утрошена  за те намјене. Овај пут  тражим  поново  одговор, и то у 

писаној форми.” 

 


